
 
Zápis č. 6/2011 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 6. zasedání AS FSv, které se konalo dne 29. 6. 2011

 

Přítomni: dle prezenční listiny
Hosté:  prof. Pavelka, prof. Hájek, prof. Máca, Ing. Vlasák, 
 
Dr. Šibrava zahájil 6. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání.  
 
Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Zpráva o hospodaření FSv ČVUT za rok 2010 
3. Zpráva o činnosti FSv ČVUT za rok 2010 
4. Podmínky pro přijetí na doktorské studium na FSv ČVUT 
5. Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
Zápis z 5. zasedání AS FSv ze dne 20. 4. 2011 byl schválen bez připomínek. Prof. Pavelka 
s panem tajemníkem shrnuli stav rušení katedry k151.  
 
Bod 2.  Zpráva o hospodaření FSv ČVUT za rok 2010 
Pan tajemník uvedl zprávu o hospodaření, prof. Pospíšil přednesl závěry ekonomické komise a 
doporučil zprávu ke schválení. Prof. Tywoniak obecně upozornil, aby zpráva nebyla příliš 
podrobná a že lze mít části, které budou pouze pro vedoucí orgány fakulty.  
Pan tajemník zprávu zveřejní na webu, Dr. Šibrava zajistí uložení zprávy na část senátního webu 
se schválenými dokumenty. 
Hlasování: pro 26|proti 0| zdržel se 0. 
 
Bod 3.  Zpráva o činnosti FSv ČVUT za rok 2010 
Prof. Pavelka rekapituloval obsah zprávy o hospodaření. Doc. Pruška uvedl drobné korektorské 
připomínky. Prof. Konvalinka upozornil na chybějící jednotnou formu dokumentu, která bude 
před vystavením na webu upravena. Diskutovalo se o možném zjednodušení zprávy do budoucna. 
Prof. Pavelka zprávu zveřejní na webu, Dr. Šibrava zajistí uložení zprávy na část senátního webu 
se schválenými dokumenty. 
Hlasování: pro 25|proti 0| zdržel se 1. 
 

Bod 4.  Podmínky pro přijetí na doktorské studium na FSv ČVUT 
Prof. Hájek prezentoval dokument a reagoval na připomínku Ing. Máci ohledně podmínky dodat 
ověřenou kopii diplomu pro naše studenty. AS žádá o následující doplnění textu: … ověřené kopie 
diplomu (kopie může být ověřena podle originálu pověřeným úředníkem při zápisu). … 
AS hlasoval o podmínkách přijetí, včetně výše formulovaného upřesnění. 
Hlasování: pro 23|proti 0| zdržel se 3. 
 

Bod 5.  Různé 

 1

Prof. Šenberger informoval o stavebních aktivitách v budově školy. Bylo vypsáno výběrové řízení 
na dodavatele výtahů budovy B, které budou měněny na přelomu října a listopadu. Souběžně byl 
rektorát požádán o výměnu hliníkových oken v budově C. Ideálně na přelomu května a června by 
měly být rekonstruovány posluchárny budovy C. Připravuje se výběr dodavatele. Architekt Gleich 
předvedl vybranou sedačku do posluchárny a studii interiéru. Studentská komora navrhnula 
umístění prototypu sedačky do vestibulu budovy fakulty. K architektonickému řešení poslucháren 
nebyly vzneseny námitky. Počítačová učebna ve 2.NP budovy B bude připojena ke studovně a 
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nově vybavena. Spolu s vybavením studovny by mohla být nově vybavena i respiria v budově B.  
 
Prof. Máca předložil z pověření děkanky fakulty Akademickému senátu FSv k projednání změnu 
čl. 6 odst. 2 Směrnice děkana pro realizaci studijních programů a státní závěrečné zkoušky na 
Fakultě stavební ČVUT v Praze. Článek, týkající se skládání jazykových zkoušek, navrhovaná 
úprava ruší z důvodu zvýšení průchodnosti doktorským studiem, což je v souladu s čl. 31 odst. 2. 
Studijního a zkušebního řádu. Účinnost změny od akademického roku 2011/2012. 
Hlasování: pro 24|proti 0| zdržel se 2. 

Paní děkanka žádá o schválení jmenování nového čestného člena vědecké rady doc. Ing. Vincenta 
Kvočáka, Ph.D. s účinností od 1. 7. 2011.  
Hlasování: pro 26|proti 0| zdržel se 0. 
 
Otevřela se diskuze ohledně způsobu přijímání nových studentů do doktorského studia, aby 
fakulta nepřicházela o talentované studenty, jak upozornil prof. Konvalinka. Předepsaný počet 
přijímaných studentů na katedru je orientační a pracoviště, která svou kvótu doktorandů nenaplní, 
mohou poskytnout volná místa ostatním katedrám. Z diskuze vyplynula nutnost úpravy způsobu 
přijímání v závislosti na limitech stanovených MŠMT. 
 
Pan tajemník informoval o zakoupení defibrilátoru.  
 
5. 10. bude v Betlémské kapli koncert skupiny Hradišťan. Koncert bude pojat jako charitativní 
akce pro fakultou sponzorované domovy důchodců. 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 21. 9. 2011 v 9:00 hod. v zasedací 
místnosti katedry matematiky B365.   
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Z. Pešková 
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